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Het voorstel financieel perspectief 2024-2027 vraagt onze aandacht. Als een gouden 
draad loopt hier doorheen: “VEERE breed verbinden”! 

Namens de SGP dank aan de ambtelijke organisatie die een realistisch perspectief 
geproduceerd heeft. Daar is lef voor nodig en dat is getoond! 

De vorig jaar vastgestelde speerpunten blijven een betrouwbaar kompas. Goed om te 
constateren dat ze niet weggezakt zijn, hoewel we zorgen hebben over de voortgang 
van wat zaken. De verbetering van dienstverlening komt op gang, maar we willen wel 
versnelling zien. We vernemen nog te vaak opmerkingen vanuit het veld over casussen 
die nog niet vlekkeloos verlopen. Graag blijven we ook op de hoogte van de voortgang 
van de versterking van de ambtelijke organisatie. Vandaar onze oproep aan het college: 
blijf informeren! 

Over een kompas gesproken, we hebben de indruk dat de gemeente goed bezig is ten 
aanzien van het sociaal domein. In dat kader pleiten we ook voor een relatieloket waar 
inwoners terecht kunnen met vragen over ouderschap, relaties en aanverwante zaken 
zonder op de stoel te gaan zitten van de hulpverlening! Het gezin hoort voor ieder kind 
een vellige haven te zijn. Stabiele gezinnen zijn enorm belangrijk, ook voor ons als 
maatschappij. Hoe denkt het college hier over? 

Wat ons wel grote zorgen baart is het Maatschappelijk Werk. We weten dat per 1 januari 
2024 die organisatie bij Middelburg wordt ondergebracht en men al druk bezig is met 
de benodigde (personele) voorbereidingen. Maar hoever zijn we met het plan om het 
zelf op Veerse schaal te kunnen regelen? Kan het ondergebracht worden bij Welzijn 
Veere? Zo ja, dan moeten we snel beginnen met werven, voordat de Veerse 
medewerkers van MWW helemaal ingebed zijn in de Middelburgse variant. Graag horen 
we het plan van de college. 

We merken dat er in veel zaken muziek zit. Wel maken we ons zorgen over de 
muziekschool. Wellicht dat we er aan moeten denken om muziekonderwijs anders te 
gaan organiseren en ondersteunen. Dan het genoemde popmonument Veere. Is dit nu 
waar we ons geld aan moeten besteden? Daar hebben we grote vraagtekens bij.  

Wat goed dat het parkeerbeleid inmiddels breed gedragen wordt doordat de scherpe 
kanten eraf gehaald zijn. We constateren nog wel wat knelpunten. Waar blijft de echte 
realisatie van een gratis parkeerterrein aan de rand van Zoutelande, in combinatie met 
een HUB? Met dat gestuntel op het parkeerterrein aan de westkapelseweg waar wat 
vrije plaatsen gecreëerd zijn slaan de plank volledig mis. En wat is de status van de 
toeristische HUB Domburg nu de subsidie niet doorgaat? 

We blijven aandacht vragen voor goed onderhoud van paden en stoepen. Is daar 
genoeg geld voor? Zijn nu trouwens alle entree’s van de dorpskernen al op orde? 
Aangegeven wordt dat er in 2024 gestart wordt met het autovrij maken van het 
centrum van Domburg. Gaat dit gelijk op met de herinrichting van het centrum? 

En hoe verhoudt deze herinrichting zich tot de verkeersstromen? Goed dat er een plan 
komt voor alle verkeerstromen door onze gemeente. Laten we daarbij vooral 
Oostkapelle ook niet vergeten. Een punt van aandacht is wat ons betreft verder de 
herinrichting van de Torenstraat in Serooskerke. Die dient naar voren gehaald te 
worden, maar uiteraard wel in verband met de herinrichting van de Zandput. 

Over het bouwen van woningen maken we ons echt zorgen. Hierin is communicatie van 
groot belang. We vernemen te weinig van het college. Zo bekruipt ons het gevoel dat er 



te weinig voortgang gemaakt wordt. Als we bijvoorbeeld pas eind dit jaar aan de slag 
zouden gaan met grondaankopen is dat vrij laat. Het mandaat is er en wij vragen 
nogmaals daadkracht. En als er ontwikkelaars zijn die een mooi plan aanbieden dat past 
binnen het grotere geheel zeggen wij als SGP: inkoppen! 

Complimenten overigens voor het goede contact tussen het college en de inwoners en 
ondernemers. Dat wordt binnen en buiten de politiek erg gewaardeerd.  

Duurzaamheid is geen werkwoord, verduurzaming wel. Wanneer komt er nu 
daadwerkelijk een actieplan voor het verduurzamen van woningen? Het duurt wel erg 
lang. Ook komt er een raadsinformatiebijeenkomst over kleine windmolens. Wij stellen 
voor om dit op locatie te doen, zodat we gelijk een gevoel hebben bij “kleine” 
windmolens.  

Goed om te lezen dat er ruim aandacht is besteed aan de financiële risico’s die kunnen 
gaan spelen richting toekomst. We blijven als gemeente financieel gezond en met beide 
benen op de grond, zo lopen we voorlopig nog niet in een ravijn.  

Handhaving is een belangrijke taak van de gemeente, we moeten echter niet doorslaan 
maar vooral echte prioriteiten stellen. Wij willen geen heksenjacht en onze mensen 
moeten ook geen verlengstuk van de politie worden. 

Toerisme, De VVV is ter ziele en de gelden van het toeristisch informatie punt zijn  
daarvoor in de plek gekomen. De combi met de musea spreekt aan, Maar als we het 
goed lezen is dat over enkele jaren einde oefening.  Er komt een echte oplossing, het ei 
van Columbus, de citymarketing organisatie VEERE. Is dit nu de weg? Veel 
gemeenschapsgeld, maar geen plan voor het betrekken van de ondernemers? We 
vragen ons af of dit “opgeklopte” verhaal inmiddels wat achterhaald is. Wellicht eerst 
eens kijken of Schouwen-Duiveland nu echt gered wordt door citymarketing. 

Bij economie wordt gesproken over verplaatsing van bedrijven uit de kernen. Graag 
reactie of er nu op dat punt stappen gezet worden. Mooi dat er gewerkt wordt aan een 
nieuw programma economie 2024/2027. Moeten ondernemers daar op wachten? Waar 
blijft de duidelijkheid over het winterkamperen voor de minicampinghouders? 

Sporten is gezond voor jong en oud. Prima dat kunstgrasveld in Serooskerke, goed 
afgestemd met de betrokken partijen. Dan de speel-en trapveldjes voor de jeugd. Is daar 
genoeg aandacht voor, met name het onderhoud, van die veldjes? Niet zomaar een 
trapveldje vervangen door een huis of een tiny forest. 

Voorzitter. We sluiten af. Het vorenstaande is maar een greep uit de vele zaken die onze 
aandacht vragen in VEERE. Onze oproep is: laten we vooral samen als politieke partijen 
de handen ineen slaan om het welzijn van onze inwoners te bevorderen.  

En weet u, terug naar dat kompas, we bevelen u allen het veilige kompas van de Bijbel, 
Gods Woord, aan. Daarin ligt alle wijsheid die nodig is. In de spreuken van Salomo, 
hoofdstuk acht, staan veel wijsheden voor bestuurders, de volgende wilden we u niet 
onthouden: Want wijsheid is beter dan robijnen, en al wat men begeren mag, is met 
haar niet te vergelijken. 

Werkend in het besef dat we afhankelijk zijn van GOD die ons leven leidt. Van harte 
wensen we ons allen Wijsheid om de belangen van onze gemeente en onze inwoners te 
mogen dienen. Ook wensen we u allen Gods rijke en onmisbare Zegen toe. 


